
Zápis z 1. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 26. 01. 2024
Přítomni: Faigl, Fliegel, Habala, Havlíček, Hrzina, Janíček, Krpenský, Klimtová, Kočárník,

Koller, Novák, Nováková, Miltner, Reiser, Roztočil, Štěpán, Voves
Omluveni: Kubík, Kyncl, Měkota, Rišková, Sláma, Zoula
Nepřítomni:
Hosté: Páta (děkan), Jakovenko (proděkan pro studium), Kočí (proděkan pro IT) Sobotíková

(proděkan pro studium), Mráz (tajemník FEL), Polívka (proděkan pro studium)

Předsedající: Reiser, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík (nepřítomen).

Program zasedání:

1. Schválení programu 1. řádného zasedání AS FEL v roce 2024
2. Přivítání nového člena AS FEL Daniela Měkoty
3. Volba předsednictva AS FEL
4. Schválení zápisu z 8. řádného zasedání v roce 2023
5. Výsledek hlasování per rollam o zrušení prosincového zasedání AS FEL (odpovědná osoba:

doc. Roztočil)
6. Projednání Směrnice děkana pro přijímací řízení v doktorském studijním programu na

ČVUT FEL (odpovědná osoba: doc. Polívka)
7. Projednání Směrnice děkana pro obhajoby disertačních prací na ČVUT FEL (odpovědná

osoba: doc. Polívka)
8. Různé
9. Termín příštího zasedání

Od posledního zasedání proběhlo per rollam hlasování – viz bod 5 programu.

Seznam příloh:

1. Detailní výsledky hlasování
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Začátek zasedání: 9:18
Vzhledem k absenci tajemníka AS FEL byl R. Havlíček požádán, zda byl netvořil zápis z tohoto
zasedání. Do volby nového předsednictva bude zasedání řídit stávající předsedající. M. Reiser.

9:20
Ad 1. Schválení programu 1. řádného zasedání
Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky, který nikdo nevyužil.
Hlasování:
Schválení programu 1.řádného zasedání.
Výsledek hlasování: 17 – 0 – 0 (pro/proti/zdržel se)
Program zasedání byl schválen.

9:23
Ad 2. Přivítání nového člena AS FEL Daniela Měkoty
Předseda AS FEL symbolicky přivítal nového člena AS FEL, který nebyl přítomen.

9:25
Ad 3. Volba předsednictva AS FEL
Předseda AS FEL velmi stručně připomněl nutnost volby předsednictva. Vyzval senátory k
nominování osob na jednotlivé funkce v pořadí předseda, předsedající, tajemník.
Hlasování o jednotlivých osobách je tajné.

P. Habala nominoval stávajícího předsedu J. Roztočila. Ten s nominací souhlasí. Žádná další
nominace nezazněla.
Výsledek hlasování: 16 – 0 – 1 (pro/proti/zdržel se)
J. Roztočil byl zvolen jako předseda AS FEL.

9:27
J. Roztočil převzal řízení zasedání, na předsedajícího nominoval M. Reisera, který s nominací
souhlasil. Žádná další nominace nezazněla.
Výsledek hlasování: 15 – 0 – 2 (pro/proti/zdržel se)
M. Reiser byl zvolen jako předsedající AS FEL.

9:28
M. Reiser převzal řízení zasedání. Na tajemníka byl předsedou nominován J. Kubík. Ten řekl, že o
tom s jmenovaným hovořil a s nominací souhlasil. Žádná další nominace nezazněla.
Výsledek hlasování: 15 – 1 – 1 (pro/proti/zdržel se)
J. Kubík byl zvolen jako tajemník AS FEL.

9:30
Usnesení 1-1: AS FEL schválil předsednictvo ve složení předseda J. Roztočil, předsedající M.
Reiser, tajemník J. Kubík.
Výsledek hlasování: 17 – 0 – 0 (pro/proti/zdržel se)

9:31
Ad 4. Schválení zápisu z 8. řádného zasedání v roce 2023
Zápis je přístupný na Google Docs, ne všichni tam zápis kontrolují. Byl poslán v e-mailu ve
formátu pdf s časovým razítkem. Pokud někdo dělá další změny po vzniku pdf verze, je nutno toto
sdělit předsednictvu. Schvaluje se rozeslaný dokument v pdf.
Výsledek hlasování: 17 – 0 – 0 (pro/proti/zdržel se)
Zápis z 8.řádného zasedání byl schválen.
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9:33
Ad 5. Výsledek hlasování per rollam o zrušení prosincového zasedání AS FEL
J. Roztočil se vrátil k nutnosti hlasovat o zrušení prosincového zasedání per rollam. Důvodem bylo,
že nebyly předloženy žádné důležité dokumenty ke schválení či projednání. Výsledek hlasování byl
19 hlasů pro zrušení prosincového zasedání, 4 senátoři se neozvali. Termín lednového zasedání byl
určen v průběhu ledna a senátorům zaslán pomocí e-mailu.

9:35
Ad 6. Projednání Směrnice děkana pro přijímací řízení v doktorském studijním programu na
ČVUT FEL
Proděkan Polívka představil navržené změny ve směrnici pro přijímací řízení v doktorském studiu.
Jedná se o technické změny upřesňující některé body.
M. Reiser poznamenal, že požadavek na anglický jazyk lze splnit absolvováním příslušného
předmětu v magisterském studiu. Většina studentů jej absolvuje již v bakalářském studiu a systém
již nedovolí zapsat si předmět znovu v magisterském studiu. Děkan se bude podmětem zabývat.
R. Havlíček podotkl, že uznávané jazykové certifikáty by neměly být starší pěti let, tak jak je
uznává katedra jazyků. Dotaz byl směřován, zda i toto by se nemělo nějak odrazit v dokumentu.
P. Habala doplnil, že pak by bylo asi lepší místo podmínky jazyka v magisterském studiu chtít po
uchazečích zkoušku z anglického jazyka ne starší než pěti let.
Děkan sdělil, že formulace projednal s katedrou jazyků. Podněty bere v úvahu a po zkušenostech z
letošního roku připraví případnou novou úpravu podmínek.
J. Roztočil konstatoval, že J. Sláma našel v dokumentu překlepy a navrhl jejich opravy, které byly
předány vedení.

9:47
Usnesení 1-2: AS FEL projednal Směrnici děkana pro přijímací řízení v doktorském studijním
programu na FEL.
Výsledek hlasování: 16 – 0 – 1 (pro/proti/zdržel se)

9:48
Ad 7. Projednání Směrnice děkana pro obhajoby disertačních prací na ČVUT FEL
Proděkan Polívka představil navržené změny ve směrnici pro obhajoby disertačních prací. Jedná se
o reakci na technické podněty.
A. Krpenský poznamenal, že navržená směrnice má platit pro všechny práce odevzdané po začátku
platnosti. Mění se tedy pravidla pro studenty, kteří nastoupili ke studiu dříve. To není v souladu s
obvyklou praxí, že pravidla, za jakých student nastoupil, platí po dobu jeho studia.
Děkan poznamenal, že toto platí pro pravidla studia a technické detaily se během studia mohou
měnit. Pokud by to některému ze studentů vadilo, mohla by se aplikovat i stávající směrnice.
J. Faigl upozornil na několik překlepů a zeptal se na lhůtu šesti let. V původní směrnici bylo sedm.
Děkan reagoval, že to vychází ze změny vyššího předpisu.
D. Novák reklamoval, že v jednom odstavci zůstala zmínka o požadavku na fyzické přítomnosti
oponenta při obhajobě. Což v případě oponentů ze zahraničí je problém. Další diskuze ukázala, že
se tím myslí i vzdálená přítomnost (on-line) v době obhajoby.
Proděkan Polívka vysvětlil motivaci pro zavedení prohlášení o autorském příspěvku. Ten je v
souladu s novým řádem doktorského studia a publikačních zvyklostí. V následné diskuzi byl
diskutován pohled na prohlášení vůči datům z publikací (podíl autorů).

10:08
Usnesení: AS FEL projednal a doporučuje Směrnici děkana pro obhajoby disertačních prací.
Výsledek hlasování: 16 – 0 – 1 (pro/proti/zdržel se)

10:09
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Ad 8. Různé
Děkan informoval projednávaných tématech na grémiu rektora
1) Rektor předložil novou metodiku pro rozdělování prostředků. Součásti, které byly financovány z
mimonormativu budou nově financovány jinak, aby se nesnižoval příspěvek na započitatelnou
hodinu. Financování se bude odvíjet z obratu dané součásti.
2) Příspěvek na studenty se bude rozpočítávat jen na součásti, které mají akreditované studijní
programy
3)Na základě výsledků auditu na rektorátu dochází postupně ke změnám. Ty budou i v dalším
období.
4) Bylo ukončeno výběrové řízení na nového kvestora univerzity. Ten nastoupí do funkce od
1.3.2024.
5) Proběhlo setkání s GŠ AČR. Cílem je rozšíření stávající spolupráce na vývoji techniky pro
armádu. Budou probíhat ještě další jednání v průběhu února.
Děkan dále informoval o novinkách z naší fakulty.
6) Čekají nás atestace. Bude potřeba sladění předpisů na univerzitní úrovni, což přinese změny
zejména v kariérním řádu a v dalších předpisech. Očekává se spolupráce Legislativní komise AS
FEL
7) Proběhla jednání disciplinární komise jiných součásti ČVUT, u nás bude na jaře. Do budoucna
bude potřeba více objasňovat některé věci. Zřejmě bude do budoucna také zřídit pozici
ombudsmana. Vnitřní předpisy jsou v zásadě připravené, bude je nutné projednat nejprve na
Legislativní komisi.
8) Chystá se šetření mezi studenty pomocí dotazníků ohledně podmínek pro studium. Hlavními
otázkami bude Jak se studentům studuje? a Co by se mohlo zlepšit na studiu?.
10:31
P. Hrzina nabízí otázku s otevírací dobou fakulty. V zimní přestávce se ukázalo, že na ČVUT chybí
prostory pro samostudium. Fakulta je na to výrazně lépe, po poslední rekonstrukci prostor přibylo.
Zajímavé by ale bylo změnit časy, kdy jsou tyto prostory pro studenty přístupné. Bude v tomto
směru potřeba vyjasnit některé podstatné věci (osvětlení, bezpečnost,...) a podrobnosti. Bude
potřeba svolat Komisi pro rozvoj. Vedení fakulty je vstřícné změnám.
Další diskuze se vedla na téma koordinace vrátnic FEL a FS. Občas je na jedné součásti provoz na
čipy, na druhé ne. Budovy jsou společné jak v Dejvicích tak na Karlově náměstí. Je tu velký přesah
mezi fakultami.
V další diskuzi se probírala doba, kdy se automaticky přepíná provoz dveří na čipy.

10:52
Ad 9. Termín příštího zasedání
Po krátké diskuzi byl termín příštího zasedání stanoven na 1. 3. 2024.
Výsledek hlasování: 17 – 0 – 0 (pro/proti/zdržel se)
Zasedání skončilo v 10:52

2. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 1. 3. 2024
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Havlíček další úpravy: Kubík, předsednictvo
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Příloha 1: Detailní výsledky hlasování o usneseních

Usnesení

Celé jméno Usnesení 1-1 Usnesení 1-2 Usnesení 1-3

Jan Faigl Pro Pro Pro

Karel Fliegel Pro Pro Pro

Petr Habala Pro Pro Pro

Radek Havlíček Pro Pro Pro

Pavel Hrzina Pro Pro Pro

Vladimír Janíček Pro Pro Pro

Markéta Klimtová Pro Pro Pro

Petr Kočárník Pro Pro Pro

Jan Koller Pro Zdržel se Zdržel se

Antonín Krpenský Pro Pro Pro

Jiří Kubík --- --- ---

Jan Kyncl --- --- ---

Daniel Měkota --- --- ---

Marek Miltner Pro Pro Pro

Daniel Novák Pro Pro Pro

Kateřina Nováková Pro Pro Pro

Michal Reiser Pro Pro Pro

Anastázie Rišková --- --- ---

Jaroslav Roztočil Pro Pro Pro

Jakub Sláma --- --- ---

Petr Štěpán Pro Pro Pro

Jan Voves Pro Pro Pro

Martin Zoula --- --- ---

Celkem Pro 17 16 16

Celkem Proti 0 0 0

Celkem Zdržel se 0 1 1
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